
Referat fra 

Generalforsamlingen 
i Dollerup Beboerforening, afholdt i Ravnsbjerghus d. 20. marts 2024. 

 
Med bordene godt fyldt op kunne generalforsamlingen sættes i gang.  
OG så til referatet: 

 
Punkt 1.: valg af dirigent. 
Maja Handskemager valgtes.  

 
Punkt. 2.: valg af referent. 
Henning Wisbech valgtes. 

 
Punkt 3.: Bestyrelsens beretning om foreningernes virksomhed det forløbne år. 
Formanden Karl Krogshede fremlagde på bestyrelsens vegne, en fyldig beretning om årets gang – den-
ne gang understøttet af power point præsentation.   
Kommentarer til beretning:  Der var fra forsamlingen fuld og rosende opbakning til bestyrelsens arbejde 
vedr. evt. muliggørelse af hus-erhvervelsen og bemyndigelse til, at arbejde videre ad samme spor. 
Desuden lidt diskussion om aktiviteterne i forskellige udvalg; ”Legepladsgruppen”, ”Udvalget for børn 
og barnlige sjæle” og ”Kunstudvalget” – alle på et tidspunkt, nedsat på en generalforsamling. 
Bestyrelsen opfordres til, at disse udvalg, fremover nævnes som f.eks. pkt. 3a, 3b og 3c under dagsor-
denens punkt 3, hvor der så kan redegøres for årets aktiviteter og hvem de enkelte udvalg består af. 
Vedr. Legepladsen kunne gruppen oplyse, at arbejdet i løbet af året er løbet ind i flere stopklodser.  Det 
er et fredet område som kræver godkendelse af planer/ideer.  Ligeledes mener gruppen også, at de 
ideer som påtænkes kræver, at der er fuld lokal opbakning.  Gruppen/udvalget arbejder videre. 
Vedr. ”udvalget for børn og barnlige sjæle” kunne det oplyses, at de har arrangeret diverse børneaktivi-
teter som vanligt.  Dette udvalg og ”Legepladsudvalget” består for en overvejende del af de samme 
personer og skulle der være spørgsmål, forslag, ønske om at deltage i udvalgene e.l. til og i disse opfor-
dres man til at henvende sig til Jonas Brincher eller Else Marie Hangaard. 
Vedr. ”Kunstudvalget” kunne Karl Emil Godiksen, som er hovedkraften i at få kunsten på væggene, op-
lyse at der i årets løb havde været følgende udstillere: Gitte Nødskov fra Frederiks, Kimo fra Lysgaard 
(fotografier), Elin Pausewang fra Hjarbæk og Agnethe Møller fra Bjerringbro (hvis værker pt. hænger).  
Besøgende til de enkelte receptioner havde været i nivauet 20 til 40. 
Beretningen godkendtes. 

 
Punkt 4.: Fremlæggelse og godkendelse af regnskab. 
Foreningens kasserer Laila Lykke Kjerrumgaard Hansen, fremlagde foreningens regnskab.  Året resulte-
rede i et underskud på ca. kr. 3.465.  
Foreningens beholdning er pr. 31/12 23: ca. kr. 140.950.   
Forsamlingen godkendte regnskabet. 
 

 
Punkt 5.: Behandling af indkomne forslag. 



Der var ikke indkommet forslag. 

  
Punkt 6.: Fastsættelse af kontingent for 2022. 
Bestyrelsen foreslog at ændre kontingentsatser fra 150 / 300 kr. til 250 / 500 kr. (enlige / husstand). 
Forsamlingen godkendte bestyrelsens forslag.  Gældende satser pr. 1/1 2025, er hermed; husstand: kr. 
500, enlige og pensionister: kr. 250. 
Her blev i øvrigt foreslået, at oprette en særskilt konto e.l. for beløb/donationer til køb af hus (bestyrel-
sen kan evt. overveje noget sådant). 

 
Punkt 7.: Valg til bestyrelse (vælges for to år). 
Efter vores formand Peter Bæk fraflyttede byen i 2023 har Karl Krogshede varetaget formandsposten 
og suppleant Bente Slumstrup var indtrådt i bestyrelse. 
 På valg var: Karl Krogshede og Bente Slumstrup (Karl, villig til genvalg, Bente ville helst ikke vælges, da 
hun fraflytter byen til maj).   Marion Huss blev foreslået og valgt i stedet for Bente.   
Ny bestyrelsen er hermed :Karl Krogshede, Hanne Kongsted, Laila Lykke Kjerrumgaard Hansen, Kent 
Axel Sørensen og Marion Huss (bestyrelsen konstituerer sig selv). 

 
Punkt 8.: Valg af Suppleant til bestyrelsen (vælges for to år). 
Da en suppleant var indtrådt i bestyrelsen, skulle ny suppleant vælges. 
Fra forsamlingen blev foreslået Bente Slumstrup – som valgtes.  
Suppleanter er hermed:  Karsten Joensen og Bente Slumstrup. 

 
Punkt 9.: Valg af revisor. 
Henning Wisbech genvalgtes som revisor. 

 
Punkt 10.: Eventuelt. 
Karina Gajhede (Web administrator) opfordrede til at fremsende hende indlæg, billeder osv., så hjem-
mesiden kan holdes ”levende”. 
Karl Krogshede rettede en tak til alle faste hjælpere og initiativtagere og alle øvrige der i årets løb har 
ydet en indsats for hus og lokalsamfund. 
 
 
OG så var der pizza. 
 
 
Refereret efter bedste evne, 21. marts 2024 
Henning Wisbech. 


